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24rodopi.com/Общество"Голямата бедност вече е дошла, икономиката е обезкървена. Когато я обезкостиш – след
това следват хората". Това заяви в сутрешния блок на Нова тв зам.-председателят на Българската търговско-
промишлена палата Красимир Дачев. "Никога не сме искали да бъдем субсидирани. Голяма част от кризите ги
докараха самички, благодарение на самонадеяност и липса на житейски опит. Защото с е... 

Норвежкият модел на социален диалог и тристранно сътрудничество представи в Карлово Хенрик Мюнте –
юридически съветник на Конфедерацията на работодателите в Норвегия, който се срещна с кмета Емил
Кабаиванов. По време на срещатабяха обсъдени добри примери в областта на колективното трудово договаряне и
прилагането им в България. Кметът Кабаиванов представи опита на община Карлово при реализиране на... 

Голяма част от кризите правителството ги направи, защото нямат опит. Ние искаме да имаме евтин газ. Много е
смешно, когато политиците започнат да правят бизнес. Това заяви в ефира на Нова телевизия зам.-
председателят на БТПП Красимир Дачев. "Старите хора са казали, "Преди да развалиш един кладенец, изкопай
нов". Но не трябва да спираш тази тръбичка. Не ме интересува дали е Путин или е Фидел Каст... 

"Голямата бедност вече е дошла, икономиката е обезкървена. Когато я обезкостиш – след това следват хората",
заяви пред Нова телевизия зам.-председателят на Българската търговско-промишлена палата Красимир Дачев.
"Никога не сме искали да бъдем субсидирани. Голяма част от кризите ги докараха самички, благодарение на
самонадеяност и липса на житейски опит. Защото с един апломб развалиха неща, които с... 

Заглавие: Красимир Дачев: Голямата бедност вече е дошла!... Втечненият газ от САЩ – дъвка за шушумиги
Дата: 13.05.2022 10:12
Медия: Родопи 24

Заглавие: Хенрик Мюнте от Конфедерацията на работодателите в Норвегия посети Карлово
Дата: 13.05.2022 14:36
Медия: Пловдив Прес

Заглавие: Дъвка за шушумиги ли е евтиният газ от САЩ? Говори Красимир Дачев
Дата: 13.05.2022 09:13
Медия: Агенция Стандарт

Заглавие: Красимир Дачев: Голямата бедност вече е дошла
Дата: 13.05.2022 09:58
Медия: Днес+

Заглавие: Красимир Дачев: Голямата бедност вече е дошла
Дата: 13.05.2022 09:38
Медия: ВАРНА новини
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"Голямата бедност вече е дошла, икономиката е обезкървена. Когато я обезкостиш – след това следват хората".
Това заяви в студиото на "Здравей, България" па NOVA зам.-председателят на Българската търговско-промишлена
палата Красимир Дачев. "Никога не сме искали да бъдем субсидирани. Голяма част от кризите ги докараха
самички, благодарение на самонадеяност и липса на житейски опит. Защото с един апл... 

/КРОСС/ Голямата бедност вече е дошла, икономиката е обезкървена. Когато я обезкостиш - след това следват
хората. Това заяви в студиото на "Здравей, България" зам.-председателят на Българската търговско-промишлена
палата Красимир Дачев. Никога не сме искали да бъдем субсидирани. Голяма част от кризите ги докараха
самички, благодарение на самонадеяност и липса на житейски опит. Защото с един апломб... 

"Голямата бедност вече е дошла, икономиката е обезкървена. Когато я обезкостиш – след това следват хората".
Това заяви в студиото на "Здравей, България" зам.-председателят на Българската търговско-промишлена палата
Красимир Дачев. "Никога не сме искали да бъдем субсидирани. Голяма част от кризите ги докараха самички,
благодарение на самонадеяност и липса на житейски опит. Защото с един апломб разв... 

Голямата бедност вече е дошла, икономиката е обезкървена, твърди зам.-председателят на Българската
търговско-промишлена палатаПравителството настоява да си отиде, но хората все още не го разбират, заяви пред
Нова тв зам.-председателят на Българската търговско-промишлена палата Красимир Дачев в отговор на въпрос
трябва ли кабинетът да подаде оставка. "Голямата бедност вече е дошла, икономиката е об... 

Никога не сме искали да бъдем субсидирани. Голяма част от кризите властите ги докараха самички, благодарение
на самонадеяност и липса на житейски опит, посочи зам.-председателят на БТПП"Голямата бедност вече е
дошла, икономиката е обезкървена. Когато я обезкостиш – след това следват хората". Това заяви в студиото на
"Здравей, България"по Нова телевизия зам.-председателят на Българската търговско-п... 

В това е сигурен зам.-председателят на Българската търговско-промишлена палата Красимир Дачев. Той добавя
гразата "Преди да развалиш един кладенец, изкопай нов", по отношение на спирането на доставките на газа от
Русия "Голямата бедност вече е дошла, икономиката е обезкървена. Когато я обезкостиш – след това следват
хората". Това заяви в студиото на "Здравей, България" зам.-председателят на Българ... 

Заглавие: Красимир Дачев:Икономиката е обезкървена
Дата: 13.05.2022 09:32
Медия: TargovishteBG.com

Заглавие: Красимир Дачев: Американският газ - дъвка за шушумиги, която ни подхвърля правителството
Дата: 13.05.2022 09:28
Медия: Посоки Плевен

Заглавие: Красимир Дачев: Правителството иска да си отиде, но хората все още не го разбират
Дата: 13.05.2022 09:01
Медия: Breaking.bg

Заглавие: Красимир Дачев за американския газ: Правителството подхвърля дъвка за шушумиги
Дата: 13.05.2022 08:42
Медия: Епицентър

Заглавие: Красимир Дачев: Докато дойде американският газ, руският ще бъде по-евтин (ВИДЕО)
Дата: 13.05.2022 10:30
Медия: Нова Варна

Заглавие: Проведе се онлайн среща "Възстановяване на търговско-икономическите отношения между
България и Кипър след ковид пандемията"
Дата: 13.05.2022 14:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата
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https://novavarna.net/2022/05/13/%D0%BA%D1%80%D0%B0%D1%81%D0%B8%D0%BC%D0%B8%D1%80-%D0%B4%D0%B0%D1%87%D0%B5%D0%B2-%D0%B4%D0%BE%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%BE-%D0%B4%D0%BE%D0%B9%D0%B4%D0%B5-%D0%B0%D0%BC%D0%B5%D1%80%D0%B8%D0%BA%D0%B0%D0%BD/
https://www.bcci.bg/news/18743


Бе отбелязан ръст на взаимния стокообмен през изминалата 2021г. Събитието се организира от Българската
търговско-промишлена палата съвместно с Кипърската търговско-промишлена палата, като участие в него взеха
посланиците на двете страни, базирани в София и Никозия, както и над 70 представители на фирми и институции.
Председателят на Българската търговско-промишлена палата Цветан Симеонов приветс... 

В София, Карлово, Бургас и Варна В периода 9-12 май 2022 г. в България се проведe седмица за обмяна на опит
по проект STRONG с партньори Българската търговско-промишлена палата /БТПП/, Конфедерацията на
норвежките работодатели /NHO/ и Норвежко-българската бизнес група /НББГ/. Проектът е финансиран по
Норвежкия финансов механизъм 2014 – 2021, в рамките на Програмата "Социален диалог - достойни ус... 

"Никога не сме искали да бъдем субсидирани", посочи зам.-председателят на БТПП "Голямата бедност вече е
дошла, икономиката е обезкървена. Когато я обезкостиш – след това следват хората". Това заяви в студиото на
"Здравей, България" зам.-председателят на Българската търговско-промишлена палата Красимир Дачев. "Никога
не сме искали да бъдем субсидирани. Голяма част от кризите ги докараха самички, бл... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
17)

"Голямата бедност вече е дошла, икономиката е обезкървена. Когато я обезкостиш – след това следват хората",
заяви пред Нова телевизия зам.-председателят на Българската търговско-промишлена палата Красимир Дачев.
"Никога не сме искали да бъдем субсидирани. Голяма част от кризите ги докараха самички, благодарение на
самонадеяност и липса на житейски опит. Защото с един апломб развалиха неща, които с... 

"Забавянето на доклада на междуведомствената работна група за работата по всички договори за Текущ ремонт и
поддържане и липсата на приета Методика за индексиране на договорите в строителството създават реална
опасност за унищожаването на пътно-строителния бранш. Българска браншова камара "ПЪТИЩА" вече година
алармира, че отрасълът е подложен на безпрецедентен натиск, който фирмите, упражняващи де... 

Забавянето на доклада на междуведомствената работна група за работата по всички договори за текущ ремонт и
поддържане и липсата на приета Методика за индексиране на договорите в строителството създават реална
опасност за унищожаването на пътно-строителния бранш. Българска браншова камара "Пътища" вече година
алармира, че отрасълът е подложен на безпрецедентен натиск, който фирмите, упражняващи дей... 

Заглавие: БТПП проведе поредица от семинари и срещи по проект STRONG
Дата: 13.05.2022 14:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Красимир Дачев: Голямата бедност вече е дошла, икономиката е обезкървена
Дата: 13.05.2022 13:33
Медия: Dotbg.bg

Заглавие: Красимир Дачев: Киро и Асен ни подхвърлят дъвка за шушумиги. Докараха голяма бедност
Дата: 13.05.2022 10:01
Медия: 7 дни България

Заглавие: ББК "Пътища" подкрепя Националния протест на работодателските организации на 18 май 2022 г.
Дата: 13.05.2022 09:12
Медия: Вестник Строител

Заглавие: Камара "Пътища": Липсата на индексация погубва пътния бранш
Дата: 13.05.2022 09:06
Медия: Tribune.bg

Заглавие: Нагоре: С колко поскъпват общинските жилища
Дата: 13.05.2022 10:04
Медия: Flashnews.bg
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https://vestnikstroitel.bg/news/276576_%D0%B1%D0%B1%D0%BA-%D0%BF%D1%8A%D1%82%D0%B8%D1%89%D0%B0-%D0%BF%D0%BE%D0%B4%D0%BA%D1%80%D0%B5%D0%BF%D1%8F-%D0%BD%D0%B0%D1%86%D0%B8%D0%BE%D0%BD%D0%B0%D0%BB%D0%BD%D0%B8%D1%8F-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D1%82
https://tribune.bg/bg/obshtestvo/kamara-patishta-lipsata-na-indeksatsiya-pogubva-patniya-bransh/
https://www.flashnews.bg/nagore-s-kolko-poskapvat-obshtinskite-zhilishta/


Нагоре: С колко поскъпват общинските жилища? Общинските жилища поскъпват с около 70%. Решението е на
Столичния общински съвет, който прие измененията в Наредбата за цените при сделките с недвижими имоти на
Столична община. Общинските съвети по закон могат да определят цената на жилищата, независимо от
пазарните нива, но с условие тя да не е по-ниска от данъчната им оценка. В София обаче, разликата... 

Жилищният пазар в България е в добро здраве, а в глобален план още не е достигнал върха си. Основно
предизвикателство сега са цените на строителните материали – не само в България, но и навсякъде в Европа,
Азия и Америка. Надявам се тези високи цени на строителните материали да не останат такива дълго време. Това
каза Жорди Рибо, президент на Международната федерация за недвижими имоти FIABCI, в п... 

Лихвите по ипотечните кредити в САЩ скочиха отново, удължавайки периода на покачване, който отблъсква
редица потенциални купувачи от жилищния пазар, пише Bloomberg. Средната лихва върху 30-годишен ипотечен
кредит достига 5,3% спрямо 5,27 на сто от миналата седмица, достигайки най-високото си ниво от юли 2009 г.,
посочват от ипотечната агенция Freddie Mac. Ръстът при лихвите беше предшестван от у... 

2022 година е идеална за инвестиционни възможност, каза президентът на Международната федерация за
недвижими имоти Жилищният пазар в България е в добро здраве, а в глобален план още не е достигнал върха си.
Основно предизвикателство сега са цените на строителните материали - не само в България, но и навсякъде в
Европа, Азия и Америка. Надявам се тези високи цени на строителните материали да не ост... 

Българският народ ще загуби от приемането на еврото. Това коментира в ексклузивно интервю
световноизвестният икономист професор Стив Ханке, въвел у нас системата на валутния борд. Според Ханке
влизането в еврозоната ще повиши риска от по-голяма инфлация. Ето и цялото интервю пред bTV с проф.Стив
Ханке: Българското правителство възнамерява да въведе Еврото на 1 януари 2024 г. Какво мислите за това... 

Еврото ще се въведе при текущия курс към лева с целева дата първи януари 2024 година. Да, ние стоим зад
приемането на еврото, каза вицепремиерът и финансов министър Асен Василев в парламента по време на
петъчния блиц контрол. Основната причина е, че с валутния борд ние вече сме въвели еврото в икономиката. С
приемането на еврото ние влизаме в борда, който взема решения за политиката за тази валут... 

Българите биха загубили, ако страната се присъедини към еврозоната, въвеждането му трябва да стане след
открита дискусия и най-вече след референдум, заяви пред bTV проф. Стив Ханке, считан за бащата на валутния
борд у нас и не само у нас, но и в други европейски страни, както и икономически съветник на бившия президент

Заглавие: Жорди Рибо: Търсенето на имоти глобално расте, но пазарът не е в балон
Дата: 13.05.2022 07:04
Медия: News Maker

Заглавие: Лихвите по ипотечните заеми в САЩ достигат най-високото си ниво от юли 2009 г.
Дата: 13.05.2022 05:37
Медия: Зарата

Заглавие: Жорди Рибо: Търсенето на имоти глобално расте, но пазарът не е в балон
Дата: 12.05.2022 20:00
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Стив Ханке: България ще загуби, ако приемете еврото! Левът работи, защо го изоставяте?
Дата: 13.05.2022 13:32
Медия: БГ вест

Заглавие: Финансовият министър: Еврото трябва да бъде въведено на 1 януари 2024 година
Дата: 13.05.2022 13:03
Медия: Буднаера

Заглавие: Проф. Стив Ханке: Въвеждане на еврото в България само след референдум
Дата: 13.05.2022 12:35
Медия: Пловдив Прес

https://newsmaker.bg/2022/05/%D0%B6%D0%BE%D1%80%D0%B4%D0%B8-%D1%80%D0%B8%D0%B1%D0%BE-%D1%82%D1%8A%D1%80%D1%81%D0%B5%D0%BD%D0%B5%D1%82%D0%BE-%D0%BD%D0%B0-%D0%B8%D0%BC%D0%BE%D1%82%D0%B8-%D0%B3%D0%BB%D0%BE%D0%B1%D0%B0%D0%BB%D0%BD/
https://zarata.info/%D0%BB%D0%B8%D1%85%D0%B2%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BF%D0%BE-%D0%B8%D0%BF%D0%BE%D1%82%D0%B5%D1%87%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B7%D0%B0%D0%B5%D0%BC%D0%B8-%D0%B2-%D1%81%D0%B0%D1%89-%D0%B4%D0%BE%D1%81%D1%82/
https://www.investor.bg/po-sveta/453/a/jordi-ribo-tyrseneto-na-imoti-globalno-raste-no-pazaryt-ne-e-v-balon-352025/
https://bgvest.eu/766248/
http://www.budnaera.com/202202f/2220561.html
https://www.plovdiv-press.bg/2022/05/13/%D0%BF%D1%80%D0%BE%D1%84-%D1%81%D1%82%D0%B8%D0%B2-%D1%85%D0%B0%D0%BD%D0%BA%D0%B5-%D0%B2%D1%8A%D0%B2%D0%B5%D0%B6%D0%B4%D0%B0%D0%BD%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D0%B2/261760/


Петър Стоянов. Според него приемането на еврото в България е политическо решени... 

Българският народ ще загуби от приемането на еврото. Това коментира в ексклузивно интервю
световноизвестният икономист професор Стив Ханке, въвел у нас системата на валутния борд. Според Ханке
влизането в еврозоната ще повиши риска от по-голяма инфлация. Ето и цялото интервю пред bTV с проф. Стив
Ханке: Българското правителство възнамерява да въведе Еврото на 1 януари 2024 г. Какво мислите за тов... 

Българският народ ще загуби от приемането на еврото. Това коментира в ексклузивно интервю за bTV
световноизвестният икономист професор Стив Ханке, въвел у нас системата на валутния борд. Според Ханке
влизането в еврозоната ще повиши риска от по-голяма инфлация. Ето и цялото интервю с проф. Стив Ханке:
Българското правителство възнамерява на въведе Еврото на 1 януари 2024 г. Какво мислите за това?... 

По-рано днес специално за bТV проф. Стив Ханке, придобил популярност като баща на валутния борд заяви у нас,
заяви, че от влизането в еврозоната страната ни ще загубиВалутният борд означава, че България е въвела еврото
в икономиката си. Това заяви вицепремиерът и министър на финансите Асен Василев по време на
парламентарния блиц контрол. Вярвам, че никой в тази зала не иска да маха борда. Ако няма... 

Българската хотелиерска и ресторантьорска асоциация (БХРА) подкрепя протеста на национално представените
работодателски организации – ИКБ, БСК, БТПП, КРИБ и ССИ, и призовава своите членове и регионални структури
активно да се включат в организацията и да защитят своите права и интереси с една основна основна цел –
икономическото оцеляване на бранша и запазване на работните места и стопанските субе... 

Днес криптовалутите претърпяха сериозни загуби, като биткойнът се търгува на стойност близо 30000 щатски
долара и е напът да запише рекордна серия от загуби, тъй като сривът на TerraUSD, т. нар. стейбълкойн, разтърси
пазарите. Криптоактивите бяха повлияни негативно и от мащабната продажба на рискови инвестиции поради
притеснения относно високата инфлация и покачващите се лихвени проценти. В момент... 

Министърът на иновациите и растежа Даниел Лорер връчи сертификат за инвестиция клас "А" на "Пиерер &
Макском Мобилити" ООД за инвестиционния им проект "Производствена и складова база за двуколесни превозни
средства" в село Бенковски, община Марица, съобщи МИР. Проектът на българо-австрийското дружество е за
изграждане на завод за електрически велосипеди и други двуколесни електрически превозни... 

Заглавие: България ще загуби, ако приемете еврото! Левът работи, защо го изоставяте?
Дата: 13.05.2022 12:00
Медия: Glasnews.bg

Заглавие: ПРОФ. СТИВ ХАНКЕ: ВЛИЗАНЕТО ВИ В ЕВРОЗОНАТА ЩЕ ПОВИШИ РИСКА ОТ ПО-ГОЛЯМА ИНФЛАЦИЯ,
БЪЛГАРСКИЯТ НАРОД САМО ЩЕ ЗАГУБИ 
Дата: 13.05.2022 10:56
Медия: 5GMedia

Заглавие: Асен Василев обясни каква е разликата между борда и еврозоната
Дата: 13.05.2022 10:53
Медия: Бизнес новините

Заглавие: Хотелиерите подкрепят и ще участват в протеста на 18 май
Дата: 13.05.2022 14:26
Медия: Travel News

Заглавие: Биткойнът е напът да запише рекордна загуба
Дата: 13.05.2022 15:00
Медия: Искра.бг

Заглавие: Министър Лорер връчи сертификат клас "А" на завод за електрически велосипеди
Дата: 13.05.2022 14:55
Медия: Българска телеграфна агенция

https://glasnews.bg/balgariia/balgariia-shte-zagubi-ako-priemete-evroto-levat-raboti-482807/
https://5gmedia.bg/25685/prof-stiv-hanke-vlizaneto-vi-v-evrozonata-shche-povishi-riska-ot-po-golyama-inflaciya-blgarskiyat-narod-samo-shche-zagubi
https://businessnovinite.bg/bg-biznes/asen-vasilev-objasni-kakva-e-razlikata-mezhdu-borda-i-evrozonata.html
https://travelnews.bg/bg/news/16524411803496/hotelierite-podkrepyat-i-shte-uchastvat-v-protesta-na-18-may
https://www.iskra.bg/bitkoynat-e-napat-da-zapishe-rekordna-zaguba/
https://www.bta.bg/bg/news/economy/265277-ministar-lorer-vrachi-sertifikat-klas-a-na-zavod-za-elektricheski-velosipedi


Новоучреденото българо - австрийско дружество "Пиерер & Макском Мобилити" ООД, което изгражда съвместен
завод за електрически велосипеди край Пловдив получи сертификат за инвестиция клас А. Проектът е за
изграждане на завод за електрически велосипеди и други двуколесни електрически превозни средства, който ще
бъде разположен в "Тракия икономическа зона", по-конкретно в село Бенковски, община ... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 7)

В Бургас руснаците не бързат да продават Пазарът за недвижими имоти у нас вече не е същият след избухването
на войната в Украйна и наложените санкции на Русия, смятат брокери. Според Стефка Томова, собственик на
една от най-големите агенции за недвижими имоти в Бургас, нещата още ще се влошат, ако бъде въведена
обсъжданата забрана руски граждани с туристически визи да се разпореждат с имоти в Евро... 

АДФИ е открила над 30 нарушения в управлението на дружествотоАгенцията "Държавна финансова инспекция" е
открила над 30 нарушения в управлението на "Български пощи" ЕАД. Докладът ще бъде готов до края на юни - в
това увери заместник министър-председdтeлят по ефективното управление Калина Константинова по време на
парламентарния контрол. Уволненото ръководство на "Български пощи" не е освободено от... 

Кафенета и ресторанти в София масово крият ПОС терминалите за плащане с карта и настояват да се плаща кеш.
Липсата на това елементарно удобство обаче дразни клиентите, повечето от които предпочитат електронното
разплащане, вместо да диплят банкноти за сметката. Напоследък все повече кръчми предпочитат да прилагат
този елементарен трик, а посетителите се чудят защо в централни столични заведения с ... 

Евентуално трябва да поемем контрола върху имущество на "Лукойл" и на лица, свързани с режима на Путин,
обяви Христо Иванов Правителството трябва да се готви евентуално да национализира руско имущество в
страната. За това предупреди съпредседателят на "Демократична България" (ДБ) Христо Иванов в декларация,
която прочете от парламентарната трибуна от името на десницата. Той уточни, че има предвид ... 

Руската война срещу Украйна представлява логически завършек на дългогодишните опити на Путиновия режим да
ревизира международния ред и да наложи своята хегемония и модел на развитие в Източна Европа. Това каза от
парламентарната трибуна Христо Иванов. Той прочете пред депутатите в Народното събрание Декларацията на
"Демократична България", в която е написано следното: "От десетилетия Кремъл пресле... 

Заглавие: Българо-австрийската "Пиерер & Макском Мобилити" ще произвежда 300 000 електрически
велосипеди годишно в завода си край Пловдив
Дата: 13.05.2022 14:00
Медия: Money.bg

Заглавие: "Малката Москва" в Поморие вече е изцяло българска
Дата: 13.05.2022 14:51
Медия: Днес+

Заглавие: Калина Константинова дава казуса с пощите на прокуратурата
Дата: 13.05.2022 14:44
Медия: Новините под лупа

Заглавие: Евтин трик: Кръчмите отказват плащане с карта заради бакшиша и оборота
Дата: 13.05.2022 14:40
Медия: Новините под лупа

Заглавие: Христо Иванов: Да национализираме "Лукойл"
Дата: 13.05.2022 14:36
Медия: Телевизия Пресс

Заглавие: "Демократична България": Страната има нужда от решителни действия, а не от още едни избори
Дата: 13.05.2022 14:34
Медия: Телевизия Евроком

https://money.bg/investments/balgaro-avstriyskata-pierer-makskom-mobiliti-shte-proizvezhda-300-000-elektricheski-velosipedi-godishno-v-zavoda-si-kray-plovdiv.html
https://dnesplus.bg/bulgaria/malkata-moskva-v-pomorie-veche-e-iztsyalo-balgarska_1078008
https://lupa.bg/news/kalina-konstantinova-dava-kazusa-s-poshtite-na-prokuraturata_177180news.html
https://lupa.bg/news/evtin-trik-krachmite-otkazvat-plashtane-s-karta-zaradi-bakshisha-i-oborota_177148news.html
https://presstv.bg/from-the-country/%D1%85%D1%80%D0%B8%D1%81%D1%82%D0%BE-%D0%B8%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%BE%D0%B2-%D0%B4%D0%B0-%D0%BD%D0%B0%D1%86%D0%B8%D0%BE%D0%BD%D0%B0%D0%BB%D0%B8%D0%B7%D0%B8%D1%80%D0%B0%D0%BC%D0%B5-%D0%BB%D1%83%D0%BA/
https://eurocom.bg/new/demokratichna-blgariya-stranata-ima-nuzhda-ot-reshitelni-deystviya-a-ne-ot-oshche-edni-izbori


При злоупотреби с ДДС, когато по закон трето лице става отговорно за невнесения данък, то дължи и лихвите за
забавата. Това приеха съдиите от Върховния административен съд (ВАС) по тълкувателно дело №2 от 2020 г. То
беше образувано след установяване на противоречива съдебна практика по искане на председателя на
Върховния административен съд Георги Чолаков за тълкуване на въпроса: "Обхватът на соли... 

При най-черния сценарий - за спиране на руския петрол и затваряне на Босфора за всякакви други танкери,
българската икономика може да идръжи в продължение на шест месеца, заяви вицепремиерът и финансов
министър Асен Василев в рамките на петъчния парламентарен контрол. Това е възможно чрез наличните в
бургаската рафинерия запаси, както и чрез задължителните запаси в Държавния резерв и на самите тър... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 7)

Пламен Юруков, политик, бизнесмен и общественик, бивш председател на Съюза на демократичните сили, в
интервю за обзора на деня на Радио "Фокус" "Това е България"Водещ: Лидерите на Финландия обявиха курс към
НАТО, Швеция кандидатства за членство в Алианса другата седмица, и въпреки че Кремъл заплаши със
"симетричен" отговор, отчетливото разделение на Европа, а оттам и на света, вече е факт. И дали... 

Депутатът от ГЕРБ Любен Дилов-син разкрива пред ПИК подробности за напрежението в парламента и поредните
лъжи на Кирил Петков и компания. "Кирил Петков и Асен Василев отдавна не бяха идвали в парламента. И като
добавим нервността на временно председателстващият", заяви Любен Дилов-син, а водещата на ПИК ТV поясни,
че става дума за Мирослав Иванов и попита да не би годеницата му Лена Бориславова да... 

Турският президент Реджеп Тайип Ердоган несъмнено притежава характерен стил, при това не само в
управлението. Неговите карирани сака наложиха собствения му почерк в модата и преди няколко години бяха
тема на оживени дискусии на дизайнери и стилисти не само в Турция. Неслучайно през 2010 г. той патентова като
собствена марка първите букви на името си - RTE. В социалните медии напоследък пък тема на... 

Седмица след като Русия нахлу в Украйна, посланикът на Москва в България изкачи заснежен планински проход,
за да почете паметта на руските войници от Руско-турската война, загинали там в борбата за българската
независимост през XIX век. Притесненията на днешния ден, обаче, бързо засенчиха усилията да се напомни на
България за дълга, който има към Русия. Същия ден България изгони двама от подчинени... 

Заглавие: ВАС: При злоупотреби с ДДС, когато трето лице е солидарно отговорно, го дължи с лихвите
Дата: 13.05.2022 14:20
Медия: 24 Часа

Заглавие: България може да издържи без никакви петролни доставки шест месеца
Дата: 13.05.2022 13:58
Медия: Mediapool.bg

Заглавие: Пламен Юруков: България колкото по-малко вземане-даване има с Русия, толкова по-добре за нея
Дата: 13.05.2022 08:57
Медия: Фокус

Заглавие: Любен Дилов-син разкри разговори с депутати на Киро и Асен за създаване на експертен кабинет
Дата: 13.05.2022 15:01
Медия: 7 дни България

Заглавие: Неподражаемият стил на Ердоган: От пинг-понг до външна политика (ВИДЕО)
Дата: 13.05.2022 13:07
Медия: DarikNews.bg

Заглавие: Кирил Петков пред "Ню Йорк таймс": Кремъл иска да ме свали от власт чрез размирици
Дата: 13.05.2022 12:58
Медия: Труд

https://www.24chasa.bg/region/article/11572304
https://www.mediapool.bg/bulgaria-mozhe-da-izdarzhi-bez-nikakvi-petrolni-dostavki-shest-mesetsa-news335544.html
http://www.focus-news.net/opinion/2022/05/13/56642/plamen-yurukov-balgariya-kolkoto-po-malko-vzemane-davane-ima-s-rusiya-tolkova-po-dobre-za-neya.html
https://7dnibulgaria.bg/archives/178941
http://dariknews.bg/novini/sviat/nepodrazhaemiiat-stil-na-erdogan-ot-ping-pong-do-vynshna-politika-video-2310151
https://trud.bg/new-york-times-%D0%BD%D1%8F%D0%BA%D0%BE%D0%B3%D0%B0-%D0%BD%D0%B0%D0%B9-%D0%B4%D0%BE%D0%B1%D1%80%D0%B8-%D0%BF%D1%80%D0%B8%D1%8F%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%B8-%D1%81%D0%B5%D0%B3%D0%B0-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F-%D0%B7%D0%B0%D0%B5%D0%BC%D0%B0-%D0%BF%D0%BE%D0%B7%D0%B8%D1%86%D0%B8%D1%8F-%D1%81%D1%80%D0%B5%D1%89%D1%83-%D1%80%D1%83%D1%81%D0%B8%D1%8F/


Българската банка за развитие (ББР) и водещата туристическа медия на България TravelNews организират
семинар в Балчик за представянето на новите продукти в подкрепа на бизнеса, включително за хотелиери и
ресторантьори. Събитието ще се състои на 18 май 2022 г. (сряда) от 15 ч. в Туристическия информационен център
"Мелницата" на брега в Балчик. В него ще участват експерти от ББР, представители на об... 

Жители на истанбулския квартал Йеникьой се обърнаха към Окръжния административен съд с искане за
прекратяване на проучвателните дейности във връзка с реализацията на проекта "Канал Истанбул", съобщи днес
опозиционната турска телевизия Халк-ТВ. Адвокатът на ищците Иса Йозтюрк съобщи пред журналисти пред
сградата на съда, че на 13 май изтича срокът за подаване на искове в съда срещу реализирането на... 

Правилният начин да бъде овладяна инфлацията е чрез съкращаването на държавните разходи, така че те да
растат по-бавно от икономиката Добрата новина е, че инфлацията все някога ще утихне. Лошата – че предвид
хората, водещи икономическата политика, е по-вероятно утихването да бъде неприятно. Правилният начин да
бъде овладяна инфлацията е чрез съкращаването на държавните разходи, така че те да раст... 

Заглавие: Банката за развитие ще представи подпомагането на бизнеса в Балчик
Дата: 13.05.2022 14:22
Медия: Travel News

Заглавие: Турски граждани се обърнаха към съда с искане за прекратяване на проучвателните работи във
връзка с реализацията на "Канал Истанбул"
Дата: 13.05.2022 13:55
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Ричард Ран: Настоящите монетарни и фискални политики са самоубийствени
Дата: 13.05.2022 13:42
Медия: Инсмаркет

https://travelnews.bg/bg/news/16524409412289/bankata-za-razvitie-shte-predstavi-podpomaganeto-na-biznesa-v-balchik
https://www.bta.bg/bg/news/balkans/265216-turski-grazhdani-se-obarnaha-kam-sada-s-iskane-za-prekratyavane-na-prouchvatelni
http://insmarket.bg/%D0%9D%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B8/%D0%A0%D0%B8%D1%87%D0%B0%D1%80%D0%B4-%D0%A0%D0%B0%D0%BD-%D0%9D%D0%B0%D1%81%D1%82%D0%BE%D1%8F%D1%89%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BC%D0%BE%D0%BD%D0%B5%D1%82%D0%B0%D1%80%D0%BD%D0%B8-%D0%B8-%D1%84%D0%B8%D1%81%D0%BA%D0%B0%D0%BB%D0%BD%D0%B8-%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D0%B8%D1%82%D0%B8%D0%BA%D0%B8-%D1%81%D0%B0-%D1%81%D0%B0%D0%BC%D0%BE%D1%83%D0%B1%D0%B8%D0%B9%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%B5%D0%BD%D0%B8_l.a_at.1_i.474414.html
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